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► 28 Mám rád klasiku

„Sladké jsem miloval snad odjakživa. Od 
babičky jsem zbožnoval kynuté koláče, 

buchty a dalši dobroty, které pekla. Často 

jsem se v kuchyni motal a koukal jsem 
ji pod ruce. Múj otec pak začal v oboru 

podnikat. U nej jsem se vyučil," usmívá se 
špičkovy český cukrár Lukáš Skála.

▲ 64 Blízcí odcházejí, 
cizích přibývá
Byl revolucionářem, ministrem, 
poslancem i generálním ředitelem 
soukromé slovenské televize. Navzdory 
důchodovému věku je herec Milan 
Kňažko stále velmi činorodý a drží se ve 
formě. Proč po roce 1968 neemigroval 
do Francie? A jak vzpomíná na Milana 
Lasicu?

Co všechno už se da 
dnes u zvířat léčit? A jak 
vypadá neimodernéiši 
léčba psu a koček? „Je 
řada nových laboratornich 
diagnostických metod. 
Do praxe se více zavádí 
zajimavé pristrojevé 
vyhaveni. Vice se využívá 
setrnejsich metod," 
vysvětluje veterinár 
Dominik Vlach.

▼ 50 Velký šéf malého fotbalu
Není příliš mnoho odvetví, v nichž je Čech šéfem fídici 
světové organizace. Filipu Judovi se to podařilo, potřeli 
za sebou byl zvolen prezidentem Světové federace malcho 
fotbalu a mandát má do roku 2027. -Z hlediska členské 
základny je to treti neirozširenéjši sport na světě." 
upozorňuje.

• 18 Antibiotika: nové trendy v léčbě 
Berete-li antibatika, je potřeba striktně douživat cek balení, 
platívalo dříve. „Studie prokázaly, že u vybraných infekci zkrácená 
Mčba neovlivní úspěšnost a rychlost léčby ani počet komplikaci, 
říká MUDr. Milan Trojánck. Ph.D., prednosta Kliniky infekénich 
nemocí a cestovní medicíny 2. LF UK a FN Motol.

Když pes 
dostane housera


